

致相关方：

To whom it may concern,

哈尔滨工业大学作为留学中国预科教育联盟（China Campus Network 简称“CCN”）的成员大学，认可与CCN共同研发开设的预科课程（International Foundation Program, 简称IFP），对于通过CCN的预科项目IFP合格毕业的学生，我校将根据招生录取条件，保证录取。

Harbin Institute of Technology in the capacity of China Campus Network (hereafter “CCN”) Founding Member, hereby recognize the jointly developed International Foundation Program (hereafter “IFP”). Students graduating from CCN’s IFP will be guaranteed enrolment in line with the agreed entry requirements.

哈尔滨工业大学将设立专门的奖学金计划，鼓励优秀的IFP毕业生。

Harbin Institute of Technology will create the special scholarship scheme for outstanding IFP graduates.

具体入学要求及奖学金评选细则请参阅《CCN联盟大学录取指南》。

The entry requirements and scholarship scheme will be published in the CCN handbook in due course.

哈尔滨工业大学国际教育学院

2016年12月01日

College of International Education

Harbin Institute of Technology

Date: 01 / 12 / 2016